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 سپیدرود خشکید

مس سونگون صدرنشین لیگ دسته 2 کشور

عصرآزادی / س�رویس ورزشی: تیم مس سونگون با پیروزی برابر سپیدرود رشت 
به صدر جدول لیگ دس�ته 2 کشور رس�ید.در هفته هجدهم لیگ دسته دو کشور 
تیم مس سونگون ورزقان در رشت مهمان تیم سپیدرود بود که این بازی در پایان با 

برتری دو بر صفر نارنجی پوشان به اتمام رسید.
عل��ی فتحی در دقیق��ه 30 و ابراهیم مرادی در دقیقه 90 موفق ش��دند گل های تیم مس 

سونگون را در این بازی حساس به ثمر رسانند.
این بازی جدال بین تیم های دوم و سوم جدول بود که با پیروزی تیم مس ، فاصله شاگردان 

بخشی زاده با تعقیب کنندگانشان بیشتر شد.
با این نتیجه و با توجه به تس��اوی تیم فولاد نوین اهواز، تیم مس س��ونگون با 35 امتیاز و 

تفاضل گل بهتر به رده اول جدول صعود کرد.
این برد انتقام فوتبال تبریز از تیم سپیدرود رشت هم بود. در سال های اخیر تیم سپیدرود 
بارهای تیم های تبریزی را شکست داده بود که می توان به پیروزی برابر علم و ادب و محتشم 

تبریز در رشت اشاره کرد.
همچنین 3 س��ال پیش و در لیگ برتر تیم س��پیدرود با نتیج��ه باورنکردنی 3 بر یک تیم 
تراکتور مدعی اول قهرمانی لیگ برتر را شکست داد و همین شکست آغاز تزلزل تیم تراکتور 
صدرنش��ین در آن مقطع شد به طوری که بعد از شکس��ت برابر سپیدرود، تیم تراکتور در 5 

بازی باقیمانده خود تنها 3 امتیاز گرفته و به رده چهارم جدول تنزل یافت.

بخشی زاده: این دلچسب ترین برد فصل بود
  عصرآزادی / س�رویس ورزشی: یوسف 
بخش�ی زاده برتری دو بر صفر در رشت را 
دل چس�ب ترین برد مس سونگون در این 

فصل دانست.
تیم فوتبال مس س��ونگون ورزقان موفق شد 
با شکست دادن سپیدرود رشت صدر جدول را 
پس بگیرد. یوسف بخشی زاده سرمربی این تیم 
در خصوص این بازی گفت: بازی س��ختی بود و 
ما این موضوع را می دانستیم و در طول هفته بازیکنان با تمرکز بالا تمرین کرده بودند و کادر 
فنی و پزش��کی نیز تمام تلاش خود را کردند تا ی��ک تیم آماده را روانه بازی کنند و این برد 

شیرین را به همه آنها تبریک میگویم و از آنها برای این همدلی ممنون هستم.
بخش��ی زاده در ادامه یاد آور ش��د: ازلحاظ فوتبال هم بازی خیلی خوبی از بچه ها دیدیم و 
امروز تیم مس س��ونگون یک فوتبال عالی را به نمایش گذاش��ت روز خوب فوتبال بود و من 
اعتقاددارم برد دوبر صفر در رش��ت دل چسب ترین برد فصل ما بود و بازگشت به صدر جدول 

نیز این برد را دل چسب تر کرد.

باشگاه تراکتور 2 میلیارد ریال جریمه شد
باشگاه تراکتور اعلام کرد که کمیته انضباطی فدرلسیون فوتبال این باشگاه را به 

پرداخت 2 میلیارد ریال جریمه نقدی محکوم کرد.
به گزارش خبرگزاری جمهوری اسلامی، این کمیته در رای خود، باشگاه تراکتور را به دلیل 

توهین هوادارانش در ورزشگاه اصفهان و تبریز جریمه نقدی کرد.
براساس رای کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، باشگاه تراکتور به دلیل به کار بردن الفاظ 
نامناس��ب از س��وی هواداران در بازی مقابل فولاد خوزس��تان، به پرداخت یک میلیارد ریال 

جریمه نقدی محکوم شد.
همچنین براس��اس گزارش ناظر بازی تراکتور و ذوب آهن که در اصفهان برگزار ش��ده بود، 

باشگاه تراکتور به جهت توهین هوادارانش، یک میلیارد ریال دیگر جریمه شد.
تی��م فوتبال تراکتور ب��ا 33 امتیاز از ۲0 بازی در رده پنجم جدول قرار دارد و این هفته در 

آبادان به مصاف صنعت نفت این شهر می رود.

زمان احتمالی استفاده از کمک داور ویدئویی در 
لیگ ایران مشخص شد

عضو کمیته داوران فدراسیون فوتبال درباره زمان استفاده از کمک داور ویدئویی 
در لیگ برتر توضیحاتی را ارائه داد.

به گزارش ایرنا، مش��کلات داوری و س��وت های پرحرف و حدیث در فصل جاری لیگ برتر 
سبب شده تا استفاده از کمک داور ویدئویی تبدیل به یکی از مطالبه های اصلی اهالی فوتبال 
ش��ود. علی خس��روی عضو کمیته داوران در گفت وگو ب��ا ایرنا درباره آخری��ن خبرها درباره 
اینک��ه ماجرای اس��تفاده از VAR در لیگ ایران به کجا رس��ید، گف��ت: در این باره اعضای 
کارگروهی که در فدراس��یون تشکیل ش��ده است، اطلاع رس��انی می کنند اما همان طور که 
مدیریت فدراسیون تاکید کرده، تلاش می شود که هر چه زودتر استفاده از این تکنولوژی در 

دیدارهای لیگ عملی شود.
خس��روی افزود: برای راه اندازی کمک داور ویدئویی رایزنی های لازم انجام ش��ده اس��ت و 
امیدواریم که با همکاری نهادهای نظارتی و صداوسیما، بتوانیم هر چه سریعتر تجهیزات این 

سیستم در استادیوم ها نصب شود و شاهد استفاده از این سیستم باشیم.
عضو کمیته داوران درباره زمان ورود VAR با توجه به تلاش های صورت گرفته، خاطرنشان 
کرد: همان طور که بارها اشاره شده ورود این سیستم مستلزم مراحل مختلف است که زمانبر 
اس��ت و 5 آیتم ورود تجهیزات، نصب، تس��ت آفلاین، آموزش داوران و تست آنلاین باید طی 

شود تا بتوانیم از این سیستم استفاده کنیم.
خس��روی تصریح کرد: با توجه به این مراحل، خیلی خوشحال خواهم شد که در نیم فصل 
دوم لیگ برتر بعدی بتوانیم از کمک داور ویدئویی در مس��ابقات اس��تفاده کنیم و انتظارات 

جامعه فوتبال برآورده شود.

عص�رآزادی / س�رویس ورزش�ی: رئی�س 
اورژانس اس�تان کرمان گفت: وضعیت مدیر 
کل ورزش و جوانان اس�تان رو به بهبود بوده 

و بزودی از بیمارستان مرخص می شود.
سید محمد صابری در خصوص آخرین وضعیت 
مصدوم��ان حادث��ه بالگرد حامل وزی��ر ورزش در 
کرمان اظهار داش��ت: پس از انتق��ال وزیر ورزش 
و جوان��ان اقدامات لازم برای س��ایر مصدومان در 
بیمارستان باهنر کرمان انجام شد و در حال حاضر 
به جز مدیر کل اداره ورزش و جوانان کرمان همه 
ش��رایط خوبی را دارند و احتم��الا امروز 2 الی 3 

مصدوم دیگر از بیمارستان مرخص شوند. 
وی افزود: پاریزی مدیر کل اداره ورزش و جوانان 
کرمان شرایطش کم کم رو به بهبود است. فشار و 
اکسیژن خون او نرمال شده است و وضعیتش بهتر 
از قبل اس��ت؛ اما با توجه ب��ه داروهایی که به وی 
تزریق می ش��ود هنوز بیهوش اس��ت و نمی توانیم 

درباره او بیش��تر صحبت کنیم. علی جوادی مدیر 
کل اداره ورزش و جوانان تهران هم عمل جراحی 
خوبی را پشت سر گذاشته است و هوشیاری کامل 

دارد و شرایط او خوب است.
رئی��س اورژانس کرمان در ادامه گفت: س��توده 
نژاد مدیرکل آذربایجان شرقی هم جراحی خوبی 
در ناحی��ه گردن و پا داش��ت که ش��کر خدا حال 
عمومی او هم خوب اس��ت. حال س��ایر مصدومان 
ه��م به نوعی اس��ت ک��ه ه��ر روز مصدومانی که 
 ش��رایط مطلوب��ی دارن��د از بیمارس��تان مرخص 

می شوند.
صابری در پاسخ به این سوال آیا فرد آسیب دیده 
ای برای ادامه درمان به تهران منتقل خواهد ش��د 
یا خیر گفت: با توجه به فراهم بودن تمام ش��رایط 
درمان برای مصدومان هیچ کس برای ادامه درمان 
به تهران منتقل نخواهد شد و تنها پس از بهبودی، 

از این بیمارستان ترخیص خواهند شد. 

رئیس فدراس�یون فوتبال درباره انتخاب س�رمربی جدید تیم 
ملی گفت: در نظرس�نجی های رسیده به فدراسیون، مردم رای به 

انتخاب مربی خارجی داده اند.
ب��ه گزارش ایرنا، مهدی تاج رئیس فدراس��یون فوتب��ال درباره انصراف 
مربیان داخلی مورد نظر فدراس��یون برای س��رمربیگری تیم ملی، اظهار 
داش��ت: فدراس��یون در نظر دارد از بهترین ظرفیت ها استفاده کند و به 
همی��ن خاطر از مربیان توانا که می توانس��تند س��رمربیگری تیم ملی را 
ب��ه عهده بگیرند، دعوت ش��د. اگر برخی س��رمربیان خودش��ان را آماده 
نمی بینند، فدراس��یون حتماً از دیگر مربیان اس��تفاده خواهد کرد. البته 
در نظرس��نجی چیزی که به فدراسیون رسیده بود، رفتن مردم به سمت 
گزین��ه خارجی بود. در کش��ورمان مربیان خوبی داری��م که اگر انتخاب 

نشوند از خارجی ها استفاده می کنیم.
تاج در ادامه درباره جلسه با محمد مخبر معاون رئیس جمهور هم اظهار 
داش��ت: معتقدم که باید از همه ظرفیت ها از جمله دولت اس��تفاده شود. 

درخواست کننده جلسه با مخبر ما بودیم و دنبال این موضوع هستیم.
رئیس فدراسیون فوتبال درباره اینکه چه زمانی سرمربی تیم ملی انتخاب 
می شود، خاطرنشان کرد: اگر به گزینه ای رسیده بودیم اعلام می کردیم. اگر 

همین  اردوی تیم ملی را تش��کیل دهیم بازیکنی نمی توانیم در اختیار تیم 
ملی قرار دهیم. لیگ را در پیش داریم و ملی پوشان تنها در فیفادی می توانند 
به تیم ملی ملحق شوند. در فیفادی دو بازی تدارکاتی در فروردین ماه سال 
آینده خواهیم داشت. اردوی تیم ملی از ۲۸ اسفند سال جاری آغاز می شود 

و حتماً تا قبل از آن سرمربی تیم ملی معرفی خواهد شد.

تاج درباره حضور فلیکس س��انچز در بین گزینه های خارجی هم گفت: 
گزینه های ایرانی همین هایی بودند که اعلام شد و یکی دو نفر دیگر نیز 
پیش��نهاد شده اند. فوتبالی ها ظرفیت کش��ور را می دانند و در مورد مربی 
خارجی، اما گزینه هایی هس��تند که یکی از آنها س��رمربی پیش��ین قطر 
)فیلکس س��انچز( است. س��عی می کنیم از بهترین گزینه برای تیم ملی 
اس��تفاده کنیم. وی در ادامه درباره اینکه با گران شدن دلار نگران جذب 
مربی خارجی نیس��ت، تصریح ک��رد: مربی خارجی بیاوریم و نتوانیم پول 
بدهیم به مش��کل می خوریم. برای انتخاب س��رمربی خارجی دو مشکل 
داریم؛ یکی انتقال پول است، مثل پرونده ویلموتس که نتوانستیم پول او 
را انتقال دهیم، بنابراین نمی خواهیم پرونده جدیدی تشکیل شود. اگر دو 
ماه پول مربی را ندهیم می توانند طبق قوانین فیفا یک طرفه قراردادشان 
را فس��خ کنند. تاج افزود: هر کسی در کشوری قراردادی ببندد که مغایر 
با فیفا باش��د، فیفا از قوانین خودش برای جریمه کردن استفاده می کند، 
مثل ماجرای اس��تراماچونی، کالدرون، برانکو و ویلموتس. آنها از این بند 
اس��تفاده و قراردادشان را فس��خ کردند. ما نمی خواهیم دچار این مشکل 
ش��ویم و از طرف دولت و خودمان قصد داریم مطمئن شویم که مشکلی 

پیش نیاید. اگر این اتفاق نیفتد سراغ گزینه داخلی می رویم.

تاج:مردمرایبهمربیخارجیبرایتیمملیدادهاند

رییس جدید و ایرانی کنفدراس�یون کبدی آسیا 
گفت: تامین منابع مالی برای توس�عه این رشته در 
دس�تور کار دوره جدید است و با قدرت این امر را 

دنبال می کنیم.
عباس اورس��جی در گفت وگو با خبرن��گار ایرنا افزود: 
تامی��ن منابع مالی یکی از مهمترین چالش های پیش رو 
در دوره جدید مدیریتی کنفدراس��یون کبدی آسیاست 
و ب��ا جذب اسپانس��ر و حامیان مالی ب��ه دنبال برگزاری 
مس��ابقات مختلف و توس��عه این رش��ته در ق��اره کهن 

هستیم.
وی اضاف��ه کرد: در صدد هس��تیم ت��ا در دوره جدید 
مسابقات مختلف از جمله ملت های آسیا، جام باشگاه های 
آس��یا و رده های س��نی مختلف را در آس��یا پایه ریزی و 

اجرایی کنیم.

رییس کنفدراس��یون کبدی آسیا ادامه داد: توسعه این 
رشته را در آسیا با جدیت دنبال خواهیم کرد و برای این 

امر برنامه راهبردی ویژه ای داریم.
اورس��جی اظه��ار کرد: به عن��وان یک ایران��ی، حضور 

در راس کنفدراس��یون آس��یایی افتخاری ب��رای ورزش 
کش��ورمان اس��ت که امیدواریم بتوانیم منشأ خیر برای 

آسیا و ایران باشیم.
عباس اورسجی از ایران روز دوشنبه در جربان برگزاری 
مجمع انتخابات ریاس��ت کنفدراس��یون آسیا در حاشیه 
مس��ابقات قهرمانی جوانان جه��ان در ارومیه، با 2۵ رای 
برای نخس��تین بار به عنوان ریاس��ت این کنفدراس��یون 

انتخاب شد.
اورسجی برای مدت چهار سال ریاست این کنفدراسیون 

را بر عهده دارد.
ب��ه گزارش ایرن��ا، رقابت های کب��دی قهرمانی جوانان 
جه��ان، از هفتم اس��فند با ورود ورزش��کاران و روس��ای 
فدراسیون های کبدی آسیا و برخی کشورهای جهان در 

ارومیه شروع و تا ۱۴ اسفند نیز ادامه دارد.

رییسجدیدکنفدراسیونآسیا:

تامینمنابعمالیبرایتوسعهکبدیدردستورکاراست

ستوده نژاد از بیمارستان مرخص می شود

مشکلات مالی، سد راه تیم ملی تکواندوارمغانی: اگر بمانم کارهای زیادی در بسکتبال خواهیم داشت
سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران گفت: برنامه خودمان را برای 
حضور در جام جهانی به فدراسیون ارائه کرده ام و اگر قرار بر 

ادامه همکاری باشد طبق همان برنامه پیش خواهیم رفت.
س��عید ارمغانی در گفت وگو با خبرنگار ایرن��ا در واکنش به این 
سوال که روند برنامه های تیم ملی بعد از بازی با ژاپن چگونه پیش 
رفت، بیان کرد: بعد از دیداری که با ژاپن داشتیم، راهی هنگ کنگ 
ش��دیم و در اولین اقدام با مرور فیلم های بازی با بازیکنان در مورد 

اشتباهاتی که داشتیم صحبت کردیم.
وی یادآور شد: کار با وزنه و تمرین سبک را در دستور کار قرار دادیم و سعی کردیم بیشتر روی مسایل ذهنی 

کار کنیم. عیب و ایرادهای خودمان را بررسی کردیم تا تیم برای بازی با چین آماده شود.
س��رمربی تیم ملی بس��کتبال کش��ورمان گفت: در بازی برابر چین خیلی خوب کار را شروع کردیم و با اجرای 

برنامه های از قبل تعیین شده روند خوبی را طی کردیم.
ارمغانی در پاسخ به این سوال که آیا اطلاع بازیکنان از نتیجه دیدار هم زمان قزاقستان و استرالیا باعث شد برد 
را با باخت عوض کنیم، تاکید کرد: در حین بازی اجازه ندادیم بازیکنان از نتیجه قزاقستان و استرالیا مطلع شوند 
اما از نظر فیزیکی خسته شدیم و چین از نظر قد و فیزیک بدنی بهتر از ما بود و بیشتر هم توانست از نیمکت خود 

استفاده کند. واقعیت این است که بازیکنان ما خسته شدند اما بازی خوبی را شاهد بودیم.
او در خصوص شرایط آینده تیم ملی هم گفت: از قبل برنامه ای به فدراسیون ارایه کرده بودم و باید دید در ادامه 
چه خواهد شد. اگر در ادامه مسیر در خدمت تیم ملی باشم طبق برنامه ای که داده ام، کار خواهیم کرد. ما بازیکنان 

جوان و خوبی داریم و باید با تمرینات و حضور در مسابقات مختلف تجربه بیشتری کسب کنند.

حض�ور تکوان�دوکاران ای�ران در مس�ابقات بااهمی�ت 
گرنداسلم، به تامین منابع مالی بستگی دارد.

به گزارش ایرنا، با توجه به اهمیت بالای رقابت های گرند اسلم 
چی��ن که فروردین ماه س��ال آتی به عنوان یکی از مس��یرهای 
کسب س��همیه المپیک برگزار خواهد شد، کمیته فنی تیم های 
ملی به منظور بررس��ی ش��رایط حضور در این رقابت ها تشکیل 
جلس��ه داد. این کمیته به ریاس��ت هادی ساعی و با حضو اصغر 
رحیمی، هادی افشار، یوسف کرمی، مجید افلاکی، لیلا سلیمی 
سرپرست نایب رئیس��ی بانوان فدراسیون به همراه بیژن مقانلو 

سرمربی تیم ملی مردان، مینو مداح و مهروز ساعی سرمربی و مربی تیم ملی بانوان تشکیل جلسه داد.
در این جلس��ه رقابت های گرنداسلم مورد بررس��ی قرار گرفت و شرایط تکواندوکاران حاضر در اردوی تیم 
ملی در اوزان مختلف جهت اعزام به این مس��ابقات توس��ط مربیان تیم ملی تشریح و در نهایت حضور برخی 
تکواندوکاران در این مسابقات قطعی شد. در برخی اوزان نیز دیدارهای انتخابی، تکواندوکاران اعزامی به این 
مس��ابقات را مشخص خواهد کرد. همچنین با توجه به ش��رایط مالی فدراسیون، مقرر شد در صورت تأمین 

منابع مالی اعزام به این مسابقات که اهمیت بالایی در مسیر کسب سهمیه المپیک دارد، انجام شود.
با توجه به اینکه تکواندوکاران ایران شانس چندانی برای کسب سهمیه از طریق رنکینگ سیستم ندارند، از 

دست رفتن گرنداسلم نیز شرایط را بسیار دشوار خواهد کرد و تنها رقابت های قاره ای باقی می ماند.
انتظار می رود مس��ئولان فدراس��یون تکواندو به هر نحوی که شده ش��رایط هوگوپوشان ملی پوش را برای 

حظور در این رقابت ها فراهم کنند.
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با توجه به احتمال طولانی ش�دن پروس�ه درم�ان وزیر ورزش و 
جوانان، برخی رسانه ها نام پولادگر و فیروزی را به عنوان گزینه های 

احتمالی و موقت تصدی امور وزارت ورزش مطرح کردند.
به گزارش ایرنا، در حادثه سقوط بالگرد وزیر ورزش و جوانان در استان 
کرمان که پنج ش��نبه گذشته )۴ اس��فندماه( رخ داد، سید حمید سجادی 

وزیر ورزش و جوانان با آسیب های متعددی مواجه شد.
با توجه به احتمال طولانی ش��دن پروس��ه درمان وزی��ر ورزش، برخی 
رسانه ها گمانه زنی هایی درخصوص انتخاب یکی از معاونان وزارت ورزش 
برای قبول تصدی موقتی وظایف و اختیارات وی داش��ته اند. این درحالی 
اس��ت که به استناد اصل ۱35 قانون اساسی رئیس جمهور می تواند برای 
وزارتخانه هایی که وزیر آن ها عزل یا استیضاح شده اند و وزیر ندارند حداکثر 
برای مدت س��ه ماه سرپرس��ت تعیین نماید. این درحالی اس��ت که وزیر 

ورزش و جوانان نه عزل و نه استیضاح شده اما با توجه به شرایط جسمانی 
فعلی و تکمیل ش��ده پروسه درمان سجادی به نظر می رسد دولت، فردی 
را ب��رای تصدی موقت ام��ور اداری این وزارت خانه تعیین کند. طبق روال 
قانون��ی یکی از معاونان وزی��ر ورزش باید به عنوان متصدی موقت انتخاب 
شده و حدود و اختیاراتی برای انجام برخی امور)تاکید بر امور اداری است( 
برای این فرد تعیین ش��ود. این درحالی است که از محمد پولادگر معاون 
توس��عه ورزش قهرمانی و حرفه ای و برنا فیروزی معاون پشتیبانی وزارت 
ورزش و جوانان به عنوان دو گزینه احتمالی نامبرده می ش��ود. هرچند که 
گمانه زنی ه��ا، احتمال انتخ��اب فردی خارج از بدن��ه وزارت ورزش را هم 
محتمل است ولی با توجه به عرف رایج این احتمال تقریبا نزدیک به صفر 
به نظر می رسد. حال باید منتظر ماند و دید هیئت دولت و شخص رئیس 

جمهور درنهایت چه تصمیمی خواهند گرفت.

انتخابمتصدیاناحتمالیوزارتورزشبااستنادبهاصل۱۳۵قانونیاساسی

استقلال تا به حال در دیدار برابر نساجی در لیگ برتر شکست نخورده و به دنبال این 
است تا این اتفاق را برای دهمین بار رقم بزند.

به گزارش ایرنا، تیم فوتبال اس��تقلال تهران در چارچوب هفته ی بیست و یکم رقابت های لیگ 
برتر فوتبال ایران باید در ورزش��گاه وطنی قائمشهر به مصاف نساجی مازندران برود. آبی پوشان 
تهرانی در چهار مس��ابقه ی اخیر خود به پیروزی دست یافته اند اما میزبان شان در نیم فصل دوم 
بردی نداشته است. این دهمین رویارویی ۲ تیم استقلال و نساجی در لیگ برتر است. در 9 بازی 
قبلی پنج پیروزی برای استقلال و چهار تساوی به ثبت رسیده است. تیم پایتخت نشین ۱۱ گل 
زده و تنها چهار بار دروازه اش باز ش��ده اس��ت. امید شهر خسته اما همچنان در حسرت پیروزی 

برابر مدافع عنوان قهرمانی اس��ت و تا به حال موفق به انجام این کار نش��ده است. در مازندران و 
در چهار جدال پیشین ۲ برد برای استقلال و ۲ تساوی به بار نشسته است. آنها در آخرین دیدار 
در این ورزش��گاه به تس��اوی بدون گل دست یافتند اما در دیدار رفت در همین فصل، استقلالِ 
ساپینتو در ورزشگاه آزادی با گل های پیمان بابایی، کوین یامگا و محمد محبی با نتیجه ی سه بر 
یک از سد تیم تحت هدایت حمید مطهری گذشت. ایوب کلانتری زننده ی تنها گل قرمزپوشان 
در آن دیدار بود. حال باید دید نس��اجی می تواند جلوی پنجمین پیروزی پیاپی حریف خود را 
بگیرد و یا به اولین برد خود دس��ت یابد یا باید منتظر دهمین بازی بدون باخت اس��تقلال برابر 

حریفش باشیم و احتمالا ششمین پیروزی.
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